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[00:00:00] 

[00:02:18] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Otwieram trzydziestą drugą sesję Rady Gminy 

Gródek. Proszę o spokój już. Panie Radny. Stwierdzam, że w sesji uczestniczy czternastu 

Radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy Gródek może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Informuję Państwa Radnych, iż na stoliku protokolanta, pani Katarzyny 

Anchimowicz, wyłożony jest protokół obrad trzydziestej pierwszej sesji Rady Gminy, 

przypominam, iż w trakcie dzisiejszej sesji Państwo Radni możecie składać poprawki lub 

uzupełnienia co do treści protokołów, po czym protokół zostanie przyjęty i podpisany. Witam 

serdecznie Radnych Rady Gminy Gródek, pana Wiesława Kuleszę, Wójta gminy, panią Martę 

Popławską, Skarbnika gminy, pana Romana Łozińskiego, Sekretarza gminy, pana Rafała 

Charkiewicza, Radcę Prawnego, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów, witam serdecznie 

wszystkich Państwa. Wysoka Rado, przystępujemy obecnie do ustalenia porządku obrad 

dwudziestej szóstej sesji Rady Gminy. Proponowany porządek obrad, Państwo Radni, 

otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 

proponowanego porządku obrad? Proszę bardzo, pan Wójt. Nie widzę. Odczytam zatem porządek 

obrad trzydziestej drugiej sesji Rady Gminy Gródek. Proszę o spokój. Punkt pierwszy, otwarcie 

sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. Punkt drugi, ustalenie porządku obrad. Punkt trzeci, 

sprawozdanie z działalności Wójta gminy w okresie międzysesyjnym. Punkt czwarty, rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. Punkt piąty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

ustalenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od płatności, jak również tryb ich pobierania. Punkt szósty, rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zmian regulaminu utrzymania czystości porządku na terenie gminy Gródek. 
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[00:05:15]  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: (kontynuując) Punkt siódmy, rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, i 

zagospodarowanie tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Gródek. Punkt ósmy, rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych, niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. Punkt dziewiąty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w 

sprawie udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane wykonywane przy zabytku wpisanym do 

rejestrów zabytków. Punkt dziesiąty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność gminy 

Gródek. Punkt jedenasty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od powiatu 

białostockiego zadania polegającego na zarządzaniu drogami powiatowymi na terenie gminy 

Gródek w zakresie ich zimowego utrzymania w dwa tysiące dwudziestym drugim roku. Punkt 

dwunasty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy gminy Gródek z 

organizacjami pozarządowymi na dwa tysiące dwudziesty drugi rok. Punkt trzynasty, rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta gminy Gródek. Punkt czternasty, 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości zasad wypłacania diet Radnych i 

sołtysów. Punkt piętnasty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy Gródek na lata dwa tysiące dwadzieścia 

jeden, dwa tysiące dwadzieścia cztery, wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące trzydzieści siedem. Punkt szesnasty, rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty pierwszy 

rok. Punkt siedemnasty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej na terenie 

gminy Gródek. Punkt osiemnasty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. Punkt dziewiętnasty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych. Punkt dwudziesty, 

pytania i wnioski Radnych. Punkt dwudziesty pierwszy, wolne wnioski i informacje. Punkt 

dwudziesty drugi, przyjęcie protokołu obrad trzydziestej pierwszej sesji Rady Gminy Gródek. 

Punkt dwudziesty trzeci, zamknięcie obrad. Proponuję przegłosować przedstawiony porządek 

obrad. Kto z Państwa Radnych jest za proponowanym porządkiem obrad, proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za porządkiem obrad opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że porządek obrad trzydziestej drugiej sesji Rady Gminy Gródek został ustalony. Wysoka Rado, 

punkt pierwszy i drugi porządku dzisiejszej sesji uważam za zrealizowany. Przystępujemy do 

realizacji trzeciego punktu sesji, sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie 

międzysesyjnym. Proszę bardzo, panie Wójcie, udzielam panu głosu. 
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[00:09:00] 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: Dziękuję bardzo, panie Przewodniczący. Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo. W okresie międzysesyjnym wydałem następujące 

zarządzenia: w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Gminy Gródek z poprzedniej 

sesji; w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu zmian regulaminu utrzymania 

czystości i porządku publicznego na terenie gminy Gródek; w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji projektu uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 

dwutysięczny dwudziesty drugi rok; w sprawie projektu wieloletniej prognozy finansowej gminy 

Gródek na lata dwa tysiące dwadzieścia dwa – dwa tysiące dwadzieścia pięć, wraz z prognozą 

kwoty długi i spłaty zobowiązań na lata dwa tysiące dwadzieścia dwa – dwa tysiące trzydzieści 

siedem; w sprawie projektu budżetu gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty drugi rok; w 

sprawie wyboru długości okresu wyliczenia relacji określonych w artykule dwieście czterdzieści 

trzy ustęp jeden ustawy z dnia dwudziestego siódmego sierpnia dwa tysiące dziewiątego roku o 

finansach publicznych; w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego 

się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego; w sprawie zmiany planu 

finansowego Urzędu Gminy Gródek na dwutysięczny dwudziesty pierwszy rok, obejmującego plan 

budżetu i jednostki; w sprawie ustalenia zasad prowadzenia wyodrębnionej ewidencji księgowej w 

celu realizacji projektu „Odnawialne źródła energii w gminie Gródek”; w sprawie upoważnienia 

Zastępcy Wójta do złożenia wniosku oraz podpisania umowy o powierzenie grantu w ramach 

projektu z tarczy „Dzieci z rodzin popegeerowskich w rozwoju cyfrowym – grany PPGR”; i kolejne, 

ostanie, w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Wójta Gminy Gródek do udziału w zgromadzeniu 

publicznym oraz upoważnienia do wydania decyzji o rozwiązaniu zgromadzenia publicznego. W 

zakresie ewidencjonowania przedsiębiorców będących osobami fizycznymi w Centralnej Ewidencji 

i Informacji o Działalności Gospodarczej do Urzędu Gminy Gródek wpłynęło pięć wniosków o wpis 

do ewidencji: dwa wnioski o wpis działalności, dwa wnioski o zmianę wpisu, jeden wniosek o 

zawieszenie działalności gospodarczej. Złożone wnioski zostały przekształcone na formę 

dokumentu elektronicznego i przekazane za pośrednictwem Platformy Usług Administracji 

Publicznej do Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej. W zakresie spraw 

inwestycyjnych to tutaj w dniu trzeciego listopada dwa tysiące dwadzieścia jeden wszczęto 

postępowanie na odbiór odpadów komunalnych w dwutysięcznym dwudziestym drugim roku. W 

przetargu wpłynęła jedna oferta firmy Koba Białystok Spółka z Ograniczoną Odpowiedzialnością, 

na kwotę osiemset osiemdziesiąt dwa tysiące dziewięćset pięćdziesiąt cztery złotych i trzydzieści 

dziewięć groszy. Oferta spełniała wymogi opisane w specyfikacji warunków zamówienia, została 

wybrana do realizacji zamówienia, i na początku grudnia zostanie podpisana umowa z 

wykonawcą na realizację powyższego. Gmina Gródek otrzymała półtora miliona złotych na 

uzupełnienie subwencji ogólnej z przeznaczeniem na wsparcie finansowe inwestycji w zakresie 

wodociągów i zaopatrzenia w wodę, sześćset tysięcy złotych, i kanalizacji, dziewięćset tysięcy. W 

wyniki przeprowadzonego zgodnie z artykułem dwa ustęp jeden punkt jeden ustawy z dnia 

jedenastego września dwa tysiące dziewiętnastego roku „Prawo o zamówieniach publicznych”, 

postępowania o udzielenie zamówienia na zakup energii elektrycznej do obiektu zamawiającego 
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w okresie od stycznia dwa tysiące dwadzieścia dwa do końca roku dwadzieścia dwa wpłynęły trzy 

oferty. O weryfikacji złożonych ofert i zastosowaniu kryterium najniższej ceny, do realizacji 

przedmiotowego zamówienia wybrano ofertę firmy Rentro Spółka z Ograniczoną 

Odpowiedzialnością z siedzibą w Szczecinie. Firma zaoferowała cenę zero pięć tysięcy sto 

czterdzieści siedem złotego po przecinku złotych za kilowat, i umowa została zawarta w dniu 

dziesiątego listopada dwa tysiące dwadzieścia jeden. Podpisano umowę z Nadleśnictwem 

Supraśl o współfinansowaniu remontu drogi żwirowej o długości pół kilometra od miejscowości 

Borki w kierunku miejscowości Lipowy Most, do granicy gminy Gródek. Aktualnie trwają prace 

związane z remontem wyżej wymienionej drogi, których zakresem jest karczowanie poboczy, 

profilowanie, podsypanie kruszywem naturalnym. Planowane zakończenie robót remontowych jest 

do dnia dziesiątego grudnia dwa tysiące dwadzieścia jeden. Czyli będzie zrobiony ten taki 

najgorszy odcinek, jak się jedzie do Lipowego Mostu, czyli tam, gdzie, w okolicach tej takiej a la 

żwirowni. W zakresie bieżącego utrzymania dróg ułożono między innymi, oprócz tych różnych 

tych, równania, podsypywania, chodnik z kostki typu Polbruk, o długości trzynaście metrów na 

ulicy Michałowskiej. To w ramach robót publicznych. Z uwagi… z ustaleń Komisji Bezpieczeństwa 

Ruchu Drogowego z dnia dwudziestego piątego listopada dwa tysiące dwudziestego pierwszego 

roku wynika, iż zgodnie z rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia trzeciego lipca dwa 

tysiące trzeciego roku znaki drogowe pionowe umieszcza się na drogach twardych. Na drogach 

gruntowych stosuje się znaki kierunku, to jest drogowskazy, i znaki miejscowości, inne znaki w 

sytuacji, gdy jest to niezbędne dla bezpieczeństwa ruchu drogowego, oznakowanie przejazdów 

kolejowych, częściowe lub całkowite zamknięcie dróg. Nie stosuje się znaków drogowych 

pionowych na drogach gruntowych. W związku z powyższym w miejscowości, tak jak tu w tym 

przypadku Grzybowce, i miejscowości Borki, nie zostaną ustawione znaki drogowe na drogach 

gruntowych w tym zakresie wnioskowanym, jeżeli chodzi o ten rodzaj znaków. 

[00:15:20] 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (kontynuując) Ponadto wydałem trzy decyzje w sprawie 

uzgodnienia lokalizacji zjazdu z drogi gminnej oraz jedną decyzję na zajęcie pasu drogowego w 

celu umieszczenia urządzeń infrastruktury technicznej w pasie drogowym. W ramach bieżącej 

działalności Urzędu Gminy w zakresie planowania i zagospodarowania przestrzennego wydano 

dziesięć decyzji o warunkach zabudowy, wydano dwie decyzje zatwierdzające podział 

nieruchomości. W zakresie ochrony przyrody wpłynęło osiem zgłoszeń zamiaru usunięcia drzew 

na nieruchomości stanowiących własność osób fizycznych, na cel niezwiązany z prowadzeniem 

działalności gospodarczej. Po przeprowadzeniu przez pracownika procedury, w tym dokonania 

oględzin, Wójt jako organ uprawniony na podstawie ustawy o ochronie przyrody nie wniósł 

sprzeciwu. Zawarto notarialną umowę sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

położonej w obrębie dwadzieścia osiem Sofipol gmina Gródek, oznaczonej numerem 

geodezyjnym sto cztery, o powierzchni zero siedemdziesiąt sześć hektara, za cenę sześćdziesiąt 

siedem tysięcy netto. W związku ze znacznym wzrostem ilości wniosków o ustalenie warunków 

zabudowy ilość wniosków w dwutysięcznym dwudziestym roku osiemdziesiąt sześć, ilość 

wniosków złożonych w bieżącym roku do dnia dwudziestego szóstego listopada sto czterdzieści, 
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oraz ze względu na wyczerpanie środków w ramach uprzednio zawartej umowy gmina Gródek 

zawarła umowę z przedsiębiorstwem PUB Projektowanie i Usługi Budowlane Maciej Citko z 

siedzibą w Białymstoku na wykonanie projektu decyzji o warunkach zabudowy oraz projektu 

decyzji o ustalenie lokalizacji inwestycji celu publicznego w listopadzie i grudniu. W ramach 

konsultacji społecznych projektu uchwały sejmiku województwa podlaskiego w sprawie utworzenia 

parku krajobrazowego Doliny Świsłoczy, w dniu ósmego listopada dwa tysiące dwadzieścia jeden 

odbyło się spotkanie informacyjno-konsultacyjne z udziałem przedstawicieli Urzędu 

Marszałkowskiego województwa podlaskiego. Do końca listopada dwa tysiące dwudziestego 

pierwszego roku przedłużono konsultacje społeczne prowadzone w ramach sporządzania studium 

uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego gminy Gródek, realizowane z projektu 

konsultacje dokumentów planistycznych w podlaskich gminach, edycja druga, 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach programu 

operacyjnego „Wiedza, Edukacja, Rozwój 2014 – 2020”. W dniu dziesiątego listopada dwa tysiące 

dwadzieścia jeden odebrane zostały prace polegające na odbiorze, transporcie i unieszkodliwianiu 

na składowisku odpadów niebezpiecznych – dziewięćdziesiąt pięć przecinek trzynaście ton 

odpadów azbestowo cementowych. Odpady zostały odebrane z pięćdziesięciu sześciu 

nieruchomości położonych na terenie gminy Gródek. Całkowita wartość wykonanych i odebranych 

robót wyniosła trzydzieści cztery tysiące dziewięćset trzydzieści jeden złotych siedemdziesiąt 

cztery grosze, przy dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Białymstoku w kwocie dziesięć tysięcy trzysta trzydzieści siedem złotych i dziewięćdziesiąt trzy 

grosze na realizację zadania pod nazwą „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu 

gminy Gródek”. W dniach od ósmego do piątego listopada zostały przeprowadzone konsultacje 

społeczne projektu zmian regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Gródek, 

zwanego dalej „regulaminem”. Celem przeprowadzonych na podstawie zarządzenia Wójta Gminy 

Gródek numer 230/21 z dnia dwudziestego dziewiątego października dwa tysiące dwadzieścia 

jeden konsultacji było poznanie stanowiska mieszkańców co do zawartych zapisów zmian 

regulaminu, a w szczególności poznanie ich opinii i uwag. Projekt zmian regulaminu dostępny był 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej gminy Gródek. W wyżej 

wymienionym terminie wpłynął jeden wniosek, w którym mieszkańcy wsi Bielewicze zwrócili się o 

zmniejszenie częstotliwości odbioru odpadów komunalnych ze wsi Bielewicze do jednego razu na 

miesiąc, względem aktualnie obowiązującego harmonogramu odbioru odpadów komunalnych. 

Projekt zmian regulaminu określa, iż dla budynków mieszkalnych jednorodzinnych częstotliwość 

odbioru niesegregowanych zmieszanych odpadów komunalnych oraz odpadów papier, szkło, 

metale, tworzywa sztuczne, opakowanie, będzie nie rzadsze niż jeden raz na miesiąc. W związku 

z powyższym projektowany zapis zmian regulaminu umożliwia odbiór odpadów komunalnych z 

częstotliwością zgodną ze złożonym wnioskiem. 

[00:20:00] 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (kontynuując) W ramach naboru ogłoszonego w konkursie 

grantowym „Cyfrowa gmina. Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – 

granty PPGR”, Gmina Gródek w oparciu o złożone oświadczenia rodziców, opiekunów prawnych 
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dziecka niepełnoletniego lub pełnoletniego ucznia szkoły średniej, złożyła wniosek o 

dofinansowanie zakupu komputerów wraz z oprogramowaniem dla sześćdziesięciu dziewięciu 

uczniów. Wartość wnioskowanej kwoty wyniosła dwieście dziewięćdziesiąt tysięcy osiemset 

złotych. Aktualnie oczekujemy na zaakceptowanie wniosku przez weryfikatora. Dofinansowanie 

wynosi sto procent kosztów kwalifikowanych. Wkład własny nie jest wymagany w tym przypadku. 

Równolegle z wyżej wymienionym konkursem ogłoszony został nabór wniosków w ramach 

projektu „Cyfrowa gmina. Wsparcie rozwoju cyfrowego instytucji samorządowych oraz 

zwiększenie cyberbezpieczeństwa”. W ramach konkursu można otrzymać grant na zadanie 

związane z cyfryzacją urzędów jednostek samorządu terytorialnego i jednostek im podległych, 

oraz nadzorowanych, poprzez nabycie sprzętu IT, oprogramowania i licencji niezbędnych do 

realizacji e-usług pracy i edukacji zdalnej, edukacji cyfrowej dla jednostek samorządu 

terytorialnego w zakresie obsługi nabytego sprzętu oraz oprogramowania i licencji, oraz analizę 

stanu cyberbezpieczeństwa jednostek samorządu terytorialnego, a także zapewnieniem 

cyberbezpieczeństwa samorządowych systemów informatycznych. Gmina Gródek złożyła 

wniosek o dofinansowanie w wysokości wyliczonej i wskazanej przez ministerstwo dla naszej 

gminy, to jest w kwocie sto pięćdziesiąt dwa tysiące siedemset dziewięćdziesiąt złotych. W 

ramach projektu otrzymany grant planujemy przeznaczyć na doposażenie stanowisk pracowników 

Urzędu Gminy, Ośrodka Pomocy Społecznej, Komunalnego Zakładu Budżetowego, w stacjonarne 

i przenośne stacje robocze wyposażone w oprogramowanie spełniające wymagania 

bezpieczeństwa. Ponadto w związku z planowanym wdrożeniem w dwutysięcznym dwudziestym 

drugim roku w GOPS-ie i KZB elektronicznego systemu zarządzania dokumentacją, 

zintegrowanego z systemem już wykorzystywanym w Urzędzie Gminy, planowana jest wymiana 

serwera obsługującego między innymi ten system. Otrzymane środki planuje się przeznaczyć 

również na zakup drukarek, kodów kreskowych, czytników, skanera, oraz przeprowadzenie 

audytu cyberbezpieczeństwa i zorganizowania szkoleń dla pracowników Urzędu Gminy i 

gminnych jednostek organizacyjnych. Aktualnie oczekujemy na zaakceptowanie wniosku przez 

weryfikatora. Dofinansowanie wynosi sto procent też kosztów kwalifikowanych i nie jest 

wymagany wkład własny. Realizując zadanie nałożone przez wojewodę podlaskiego w okresie 

międzysesyjnym zorganizowano jeden transport do punktu szczepień przeciwko wirusowi SARS-

COV-2. Ogółem trzydzieści cztery transporty już się odbyły. Transport organizowany jest dla osób, 

które mają trudności z samodzielnym dotarciem do punktu szczepień i zgłaszają taką potrzebę do 

gminnego koordynatora do spraw szczepień. Realizując zadania mające na celu zwiększenie 

liczby mieszkańców poddanych szczepieniu Covid, w dniu siedemnastego listopada dwa tysiące 

dwudziestego pierwszego roku zorganizowałem po raz kolejny plenerowy punkt szczepień 

przeciw Covid 19 w Gminnym Centrum Kultury w Gródku. Plenerowy punkt szczepień cieszy się 

zainteresowaniem mieszkańców. Zaszczepieni mieszkańcy gminy Gródek, dane na dwudziesty 

dziewiąty listopad bieżącego roku, to procent mieszkańców w pełni zaszczepionych to jest 

czterdzieści dziewięć i osiem dziesiąte, i procent mieszkańców zaszczepionych między innymi 

jedną dawką, to pięćdziesiąt jeden i pół procenta. Z uwagi na najwyższy w powiecie wzrost 

poziomu zaszczepienia mieszkańców gmina Gródek zajęła pierwsze miejsce w konkursie 
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„Rosnąca odporność” organizowanym dla samorządów w ramach Narodowego Programu 

Szczepień. W dniu piętnastego listopada dwa tysiące dwadzieścia jeden złożony został wniosek 

do wojewody o odbiór nagrody w konkursie w wysokości milion złotych. Zgodnie z 

postanowieniami regulaminu konkursu przekazanie nagród następuje w terminie do 

sześćdziesięciu dni od dnia terminowego otrzymania przez organizatora poprawnie wypełnionego 

wniosku. Nadto laureat konkursu przeznacza nagrodę na cel związany z przeciwdziałaniem Covid. 

Zgodnie z artykułem dwa ustęp dwa ustawy Covid mogą być to wszelkie czynności związane ze 

zwalczaniem zakażania, zapobieganiem rozprzestrzeniania się, profilaktyką, oraz zwalczaniem 

skutków, w tym społeczno-gospodarczych Covid 19.  

[00:25:00] 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (kontynuując) Lekarz prowadzący Niepubliczny Zakład Opieki 

Zdrowotnej w porozumieniu z Wójtem gminy Gródek zwrócił się z wnioskiem do dyrektora 

Podlaskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia o możliwość objęcia 

mieszkańców gminy Gródek opieką leczniczą w rodzaju „rehabilitacja lecznicza” w ramach umowy 

z Narodowym Funduszem Zdrowia. W przedmiotowym wniosku popieranym przez Wójta 

wskazano, że Narodowy Fundusz… jest zainteresowany i chętny do prowadzenia tego typu 

świadczenia zdrowotnego wspólnie z gminą, dysponują odpowiednią bazą i potencjałem 

wykonawczym do uruchomienia zakładu leczniczego, składającego się z poradni rehabilitacji 

leczniczej i pracowni fizjoterapii zapewniającej jednego lekarza w wymiarze pół etatu, i dwóch 

fizjoterapeutów w wymiarze dwóch… etatowych. Ponadto w omawianym okresie uczestniczyłem 

w walnym zebraniu lokalnej grupy działania Puszczy Knyszyńskiej, w spotkaniu z 

przedstawicielami Kryzysowego Forum Samorządu Pogranicza – chodzi o mobilne punkty 

pomocy, a także we wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. Tutaj, jeżeli chodzi o 

rehabilitację, to tylko dodam, ze Narodowy Fundusz Zdrowia podjął decyzję, że nie będzie 

konkursów ogłaszanych tak jakby na nowo z tymi podmiotami już, które prowadzą rehabilitację, 

czyli polega to na tym, że będą podpisane aneksy z tymi jednostkami, które do tej pory mają 

podpisane, natomiast jest szansa na wyodrębnienie pewnych środków, które mogą dać warunki 

do tego, żeby osoby, nie osoby, tylko podmioty spełniające wymogi do prowadzenia tego rodzaju 

działań, mogły próbować ubiegać się ewentualnie, jak to się mówi, w trybie ponad tym, który był 

przewidziany w tym dotychczasowym układzie. Dlatego taki wniosek trafił z poparciem 

samorządu, bo my tu tak jakby uczestniczymy w tym, żeby udostępnić ewentualnie pomieszczenia 

i te ewentualne urządzenia, które tam są w posiadaniu, jeżeli spełnią wymogi, a już dalszą rolę to 

będzie prowadził, jeżeli będą przyznane, to osoba, ten podmiot, który tak jakby będzie musiał 

zapewnić lekarza, osobę do prowadzenia rehabilitacji, no i oczywiście jednym z ważniejszych co 

jest, to wyposażenie, czyli urządzenia związane z obsługą rehabilitacji. Dziękuję. Jeżeli są 

pytania, to bardzo proszę. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję panu Wójtowi za przedstawienie 

sprawozdania z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. Czy ktoś z Państwa 

Radnych ma pytania odnośnie przedstawionego sprawozdania? Nie widzę. Stwierdzam, że 

sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym zostało przyjęte do 
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akceptującej wiadomości. Wysoka Rado, punkt trzeci porządku obrad uważam za wyczerpany. 

Przystępujemy do realizacji czwartego punktu dzisiejszej sesji: Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. Projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Był on tematem ostatniego 

wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Gródek. Czy jest potrzeba omówienia 

projektu uchwały, ewentualnie Państwa Radni macie jakieś pytania odnośnie projektu uchwały? 

Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Przepraszam. Poproszę o przestawienie opinii 

przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek na temat 

omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, panie Wójcie, Wysoka Rado. Projekt tej 

uchwały był omawiany na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 

dwudziestego szóstego listopada bieżącego roku. Projekt tej uchwały uzyskał pozytywną 

akceptację Wysokiej Rady. Dziękuję.  

[00:29:40] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania 

została podjęta jednogłośnie. Punkt czwarty porządku obrad uważam za zrealizowany. Punkt piąty 

obejmuje podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

warunków przyznawania i płatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od płatności, jak również tryb 

ich pobierania. I tutaj również projekt uchwały wraz z uzasadnieniem otrzymaliśmy wraz z 

zaproszeniem na dzisiejszą sesję i był on szczegółowo omawiany na ostatnim posiedzeniu 

wspólnym komisji stałych Rady Gminy. Czy są pytania odnośnie projektu uchwały? Nie widzę. 

Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i 

Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat omawianego projektu 

uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Projekt tej uchwały był 

również rozpatrywany na ostatnim posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Gródek. uzyskał 

pozytywną akceptację Wysokiej Rady. Dziękuję.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i 
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nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od płatności, jak również tryb 

ich pobierania została podjęta. Punkt piąty dzisiejszych obrad uważam za zrealizowany. 

Przystępujemy do realizacji szóstego punktu dzisiejszych obrad… 

[00:32:50] 

[00:33:30] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przystępujemy do realizacji szóstego punktu 

dzisiejszych obrad: Podjęcie uchwały w sprawie zmian regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Gródek. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem otrzymaliśmy wraz z 

zaproszeniem na dzisiejszą sesję i był on szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych Rady Gminy. Czy są pytania? Proszę bardzo, pan Radny Gryc. 

- Radny Jerzy Gryc: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, ja chciałbym właśnie, żeby pani 

Inspektor może przybliżyła, ludzie nas słuchają, pokrótce, jakie to będą częstotliwości… Co i jak. 

Króciutko na temat, żeby ludzie wiedzieli. Bo to jest ważny temat… Być może zostaną podwyżki 

zahamowane w tym właśnie projekcie. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Proszę bardzo, pani Inspektor Wołosewicz, udzielam 

pani głosu. 

- Inspektor Urszula Wołosewicz: Wysoka Rado, tutaj w projektowanych zapisach uchwały w 

sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Gródek są zapisy dotyczące 

odbioru niesegregowanych zmieszanych odpadów komunalnych oraz bioodpadów stanowiących 

odpady komunalne. I tutaj tak, jeżeli chodzi o nieruchomości jednorodzinne, czyli mieszkania 

jednorodzinne, te zmieszane odpady komunalne będą odbierane nie rzadziej niż raz w miesiącu, z 

wielolokalowych będą odbierane zmieszane odpady komunalne nie rzadziej niż raz na dwa 

tygodnie. Jeżeli chodzi o segregację, to bioodpady z jednorodzinnych nie rzadziej niż raz w 

miesiącu, natomiast pozostałe frakcje odpadów zbieranych selektywnie raz w miesiącu, z 

budynków wielolokalowych bioodpady nie rzadziej niż raz na miesiąc, pozostałe frakcje segregacji 

również nie rzadziej niż raz w miesiącu. Tutaj zapisy są właśnie „nie rzadziej niż raz w miesiącu”, 

czyli częstotliwość ta może być zwiększona w zależności od potrzeb, tak, jakie będą wynikały z 

potrzeb mieszkańców. 

[00:35:30] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Czy ktoś ma jakieś pytanie odnośnie 

omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, 
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przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii 

Wysokiej Rady na temat omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Projekt tej uchwały był 

również omawiany na ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w Gródku w 

dniu dwudziestego szóstego listopada bieżącego roku. Projekt ten uzyskał pozytywną akceptację 

Wysokiej Rady. Dziękuję.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Dziękuję. Kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu 

głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów 

przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że 

uchwała w sprawie zmian regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Gródek 

została podjęta jednogłośnie. Wysoka Rado, siódmy punkt dzisiejszych obrad podejmuje objęcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Gródek. I tutaj również, jak 

poprzednio, projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Był on 

tematem wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Gródek. Proszę bardzo, pani 

Inspektor o przybliżenie projektu tej uchwały, ważnej dla wszystkich mieszkańców naszej gminy. 

- Inspektor Urszula Wołosewicz: Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Gródek, tak 

jak poprzednia uchwała zawiera wytyczne dotyczące częstotliwości odbioru odpadów 

komunalnych z nieruchomości zarówno jednorodzinnych jak i wielorodzinnych. I tutaj to jest 

zmienione w związku z wejściem w życie ustawy zmieniającej ustawę o utrzymaniu czystości i 

porządku, gdzie zostały zmienione właśnie te częstotliwości dotyczące odbioru odpadów 

komunalnych z terenów wiejskich. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych ma 

pytanie odnośnie omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Proszę pana Grzegorza 

Borkowskiego, przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek 

o przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, panie Wójcie, Wysoka Rado. Projekt tej 

uchwały był również omawiany na ostatnim posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w Gródku w 

dniu dwudziestego szóstego listopada bieżącego roku. Projekt uzyskał pozytywną akceptację 

Wysokiej Rady. Dziękuję.  
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- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Dziękuję. Kto jest 

przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, iż za 

podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów przeciw nie było, nikt z Państwa 

Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

terenie gminy Gródek została podjęta. Wysoka Rado, ósmy punkt dzisiejszych obrad obejmuje 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem otrzymaliśmy wraz z 

zaproszeniem na dzisiejszą sesję i był on szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych Rady Gminy Gródek. No tu chyba jest sprawa oczywista, jeżeli brakuje, to trzeba 

dołożyć. Czy są pytania jeszcze odnośnie omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Proszę pana 

Grzegorza Borkowskiego, przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady 

Gminy Gródek o przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat omawianego projektu uchwały. 

[00:40:40] 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały był również omawiany na ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w 

Gródku. Projekt uzyskał pozytywną akceptację Wysokiej Rady. Dziękuję.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu 

głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów 

przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że 

uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi została 

podjęta jednogłośnie. Punkt ósmy dzisiejszy obrad uważam za zrealizowany. Przystępujemy do 

realizacji dziewiątego punktu sesji: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w 

sprawie udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane wykonywane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na 

dzisiejszą sesję. Był on tematem wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy. Czy są 

jakieś pytania odnośnie projektu uchwały? Uchylenie tej uchwały, tak jak mi wiadomo, wynika z 

tego, że proboszcz nie znalazł wykonawcy… zbyt późno inwestycja ta miała dojść do skutku i stąd 

ta uchwała. Przystępujemy do głosowania… Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, 

przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii 

Wysokiej Rady na temat omawianego projektu uchwały. 
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- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, panie Wójcie, Wysoka Rado. Projekt tej 

uchwały był również omawiany na ostatnim posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Gródek. 

Projekt uzyskał pozytywną akceptację Wysokiej Rady. Dziękuję.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie elektronicznego systemu głosowania 

ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów przeciw nie 

było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że uchwała w 

sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane 

wykonywane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków została podjęta. Dziesiąty punkt obrad 

obejmuje rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność gminy Gródek. Projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem i załącznikami, mapkami, otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję i 

był on posiedzeniem wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Gródek. Tutaj może pani 

Inspektor przybliży nam trochę projekt tej uchwały. 

[00:44:40] 

- Inspektor Paulina Cybulin: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Ustanowienie odpłatnej 

służebności przesyłu jest na rzecz PG Dystrybucja SA z siedzibą w Lublinie i dotyczy 

nieruchomości znajdujących się w obrębie ewidencyjnym Sofipol. Całkowita powierzchnia 

przeznaczona pod ustanowienie odpłatnej służebności to dwa metry kwadratowe. Służebność ma 

być ustanowiona pod umieszczenie urządzeń sieci elektroenergetycznej, a konkretnie linii 

kablowej. I służebność ustanowiona na czas nieoznaczony, z płatnością jednorazową. Dziękuję. 

[00:45:20] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie 

odnośnie omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, 

przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii 

Wysokiej Rady na temat omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały był również rozpatrywany na ostatnim posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w Gródku 

w dniu dwudziestego szóstego listopada bieżącego roku. Projekt ten uzyskał pozytywną 

akceptację Wysokiej Rady. Dziękuję.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu 

głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się trzynastu Radnych, głosów 

przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że 
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uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność gminy Gródek została podjęta jednogłośnie. Wysoka Rado, 

przystępujemy do realizacji jedenastego punktu obrad: Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od 

powiatu białostockiego zadania polegającego na zarządzaniu drogami powiatowymi na terenie 

gminy Gródek w zakresie ich zimowego utrzymania w dwa tysiące dwudziestym drugim roku. Jak 

Państwo Radni wiedzą, taką uchwałę przed zimą co roku podejmujemy, bo jak wiadomo, 

mieszkańców nie interesuje, czy jest to droga powiatowa czy wojewódzka, jeżeli jest zasypana, to 

dzwonią do Wójta, alarmuję, tak że ja uważam, że powinniśmy dalej odśnieżać drogi na terenie 

naszej gminy. Czy ktoś… Proszę bardzo, pan Radny Gryc. 

- Radny Jerzy Gryc: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Czy gmina jest przygotowana? To 

znaczy, czy jest zabezpieczony piasek czy sól do odśnieżania? Dziękuję? 

[00:48:00] 

- Kierownik Referatu Monika Kazberuk: Dobrze, to… no pewnie powiem krótko, że tak. 

Wystąpiliśmy do firm wzorem lat ubiegłych, tak, z którymi współpracowaliśmy, o wskazanie 

nowych stawek, czy po prostu wzrosną czy nie wzrosną, na co mamy być przygotowani, a sól i 

piasek mamy zakupione. 

[00:48:20] 

[00:48:45] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania odnośnie 

omawianego projektu uchwały? Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, przewodniczącego 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii Wysokiej Rady na 

temat omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały był również omawiany na ostatnim posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w Gródku. 

Projekt ten uzyskał pozytywną akceptację Wysokiej Rady. Dziękuję.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu 

głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się trzynastu Radnych, głosów 

przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że 

uchwała w sprawie przejęcia od powiatu białostockiego zadania polegającego na zarządzaniu 

drogami powiatowymi na terenie gminy Gródek w zakresie ich zimowego utrzymania w dwa 

tysiące dwudziestym drugim roku została podjęta. Przystępujemy do realizacji dwunastego punktu 

obrad: Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy gminy Gródek z organizacjami 

pozarządowymi na dwa tysiące dwudziesty rok. Projekt uchwały wraz z załącznikiem 

otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Takie uchwały podejmujemy co roku. Czy 

jest potrzeba omówienia tego projektu, ewentualnie czy są jakieś pytania? Wszystko jasne. 
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Poproszę pana Grzegorza Borkowskiego, przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i 

Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat omawianego projektu 

uchwały. 

[00:51:00] 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały był również omawiany na ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w 

Gródku. Projekt uzyskał pozytywną akceptację Wysokiej Rady. Dziękuję.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się dwunastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie programu współpracy gminy Gródek z organizacjami pozarządowymi na 

dwa tysiące dwudziesty drugi rok została podjęta jednogłośnie. Wysoka Rado, dwunasty punkt 

dzisiejszych obrad uważam za zrealizowany. Przystępujemy do realizacji trzynastego punktu 

dzisiejszej sesji: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Gródek. 

Projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Był on szczegółowo 

omawiany na wspólnym posiedzeniu. Dyskutowaliśmy nad tym… i, no, Rada doszła do takiego 

konsensusu, tak jak wszyscy wiemy… Myślę, że odczytam projekt uchwały, tak, żeby wszystko 

było jasne. Dodam tylko jeszcze, że projekt uchwały był tematem posiedzenia wspólnego komisji 

stałych Rady Gminy. Poproszę pana Grzegorza Borkowskiego o przedstawienie opinii Wysokiej 

Rady na temat omawianego projektu uchwały. 

[00:51:00] 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, panie Wójcie, Wysoka Rado. Projekt tej 

uchwały był również omawiany na ostatnim posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w Gródku w 

dniu dwudziestego szóstego listopada bieżącego roku. Projekt ten uzyskał pozytywną akceptację 

Wysokiej Rady. Dziękuję.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Odczytam projekt uchwały. „Uchwała numer 

32/21 Rady Gminy Gródek z dnia trzydziestego listopada dwa tysiące dwudziestego pierwszego 

roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Gródek. Na podstawie artykułu 

osiemnastego ustęp drugi punkt drugi ustawy z dnia ósmego marca tysiąc dziewięćset 

dziewięćdziesiątego roku o samorządzie gminnym, Dziennik Ustaw z dwa tysiące dwudziestego 

pierwszego roku, pozycja tysiące trzysta siedemdziesiąt dwa i tysiące osiemset trzydzieści cztery, 

w związku z artykułem ósmym ustęp drugi, artykuł trzydziesty szósty ustęp trzeci, artykuł 

trzydziesty siódmy ustęp czwarty ustawy z dnia dwudziestego pierwszego listopada dwa tysiące 

ósmego roku, o pracownikach samorządowych, Dziennik Ustaw z dwa tysiące dziewiętnastego 

roku, pozycja tysiąc dwieście osiemdziesiąt dwa, i z dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku, 

pozycja tysiące osiemset trzydzieści cztery, artykuł osiemnasty ustawy z dnia siedemnastego 
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września dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób 

zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw, Dziennik Ustaw z 

dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku, pozycja tysiąc osiemset trzydzieści cztery oraz 

paragraf trzeci punkt pierwszy i paragraf szósty rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 

dwudziestego piątego października dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku w sprawie 

wynagrodzenia pracowników samorządowych, dziennik ustaw z dwa tysiące dwudziestego 

pierwszego roku, pozycja tysiąc dziewięćset sześćdziesiąt, uchwala się co następuje. Paragraf 

pierwszy, ustęp pierwszy, punkt pierwszy: Ustala się z dniem pierwszego sierpnia dwa tysiące 

dwudziestego pierwszego roku miesięczne wynagrodzenie Wójta Gminy Gródek w wysokości, 

punkt pierwszy, wynagrodzenie zasadnicze dziewięć tysięcy pięćset złotych, punkt drugi, dodatek 

funkcyjny trzy tysiące złotych, punkt trzeci, dodatek specjalny w kwocie wynoszącej trzydzieści 

procent łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego; ustęp drugi, poza 

wynagrodzeniem określonym w ustępie pierwszym Wójtowi Gminy Gródek przysługuje dodatek za 

wieloletnią pracę na podstawie artykułu trzydziestego ósmego ustęp pierwszy ustawy z dnia 

dwudziestego pierwszego listopada dwa tysiące ósmego roku o pracownikach samorządowych.” 

[00:56:00] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: (kontynuując) „Paragraf drugi: Traci moc uchwała 

numer 2/15/18 Rady Gminy Gródek z dnia trzydziestego listopada dwa tysiące osiemnastego roku 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Gródek. Paragraf trzeci: Wykonanie uchwały 

powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Gródek. Paragraf czarty: Uchwała wchodzi w życie 

z dniem podjęcia.” Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem 

uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest 

przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, iż za 

podjęciem uchwały opowiedziało się dziesięciu Radnych, głosów przeciw nie było, trzech z 

Państwa Radnych wstrzymało się od głosu. Stwierdzam, że uchwała w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Gródek została podjęta. Wszystko, tak. Proszę bardzo, panie 

Wójcie. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: Chciałbym bardzo, bardzo podziękować za uznanie władzy 

samorządowej w Gródku, za przyznanie wynagrodzenia. Tak jak wiemy, pewne te regulacje były 

uzależnione od przepisów, które zostały wprowadzone, przepisów rządowych, tak że dziękuję 

władzom samorządowym, rządowym, i liczę na to, że ta sytuacja również tak jakby… postaram 

się, żeby jak najlepiej te obowiązki Wójta wykonywać na co dzień. Dziękuję bardzo jeszcze raz. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Trzynasty punkt dzisiejszych obrad uważam za 

zrealizowany. Przystępujemy do realizacji czternastego punktu sesji: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet Radnym i sołtysom. Projekt 

uchwały otrzymaliśmy wraz zaproszeniem na dzisiejszą sesję. I był on tematem wspólnego 

posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Gródek na ostatnim posiedzeniu. Czy ktoś chce zabrać 

głos w sprawie omawianego projektu uchwały? Pani Radna chce zabrać głos? Bo tak tam… Czy 
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ktoś chce zabrać głos? Nie widzę. Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, przewodniczącego 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii Wysokiej Rady na 

temat omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały był również omawiany na ostatnim posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w Gródku w 

dniu dwudziestego szóstego listopada bieżącego roku. Projekt tej uchwały uzyskał pozytywną 

akceptację Wysokiej Rady. Dziękuję.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Odczytam obecnie projekt uchwały. 

„Uchwała numer 32/21 Rady Gminy Gródek z dnia trzydziestego listopada dwa tysiące 

dwudziestego pierwszego roku w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet Radnym i 

sołtysom. Na podstawie artykułu dwudziestego piątego, ustęp czwarty, szósty i ósmy, artykułu 

trzydzieści siedem B, ustęp pierwszy ustawy z dnia ósmego marca tysiąc dziewięćset 

dziewięćdziesiątego roku o samorządzie gminnym, Dziennik Ustaw z dwa tysiące… pozycja tysiąc 

trzysta siedemdziesiąt dwa i tysiąc osiemset trzydzieści cztery, artykuł osiemnasty ustawy z dnia 

siedemnastego września dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku o zmianie ustawy o 

wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe, oraz niektórych innych 

ustaw, Dziennik Ustaw z dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku, pozycja tysiąc osiemset 

trzydzieści cztery oraz paragraf trzeci, punkt trzeci rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 

dwudziestego siódmego października dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku w sprawie 

maksymalnej wysokości diet przysługujących Radnemu gminy, Dziennik Ustaw z dwa tysiące 

dwudziestego pierwszego roku, pozycja tysiąc dziewięćset siedemdziesiąt cztery, uchwala się, co 

następuje.  

[01:00:40] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: (kontynuując) Paragraf pierwszy, ustęp pierwszy: Z 

dniem pierwszego sierpnia dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku Radnym Rady Gminy 

Gródek zwanej dalej Radą przysługuje z tytuły wykonywania czynności związanych z pracą Rady 

miesięczna dieta. Ustęp drugi: Wysokość miesięcznej diety uzależniona jest od pełnionej funkcji w 

Radzie. Ustęp trzeci: Kwota miesięczna diety, punkt pierwszy, Przewodniczącego Rady wynosi 

tysiąc osiemset złotych, punkt drugi, zastępcy Przewodniczącego Rady wynosi tysiąc czterysta 

złotych, punkt trzeci, Przewodniczącego Komisji Stałej Rady wynosi tysiąc dwieście złotych, punkt 

czwarty, pozostałych Radnych wynosi tysiąc złotych. Paragraf drugi: Wysokość miesięcznej diety 

jest stała, z zastrzeżeniem paragrafu trzeciego. Paragraf trzeci, ustęp pierwszy: Wysokość 

miesięcznej diety ulega obniżeniu w danym miesiącu o: punkt pierwszy, pięćdziesiąt procent za 

każdą nieobecność Radnego na sesji Rady Gminy, punkt drugi, dwadzieścia pięć procent za 

każdą nieobecność Radnego na posiedzeniu Stałej Komisji, której jest członkiem. Ustęp drugi: 

Radnemu nie przysługuje miesięczna dieta w przypadku, gdy nie uczestniczył w danym miesiącu 

w sesji Rady i posiedzeniach komisji, których jest członkiem. Ustęp trzeci: Kwota miesięcznej diety 

ulega zmniejszeniu o: punkt pierwszy, sześćdziesiąt procent w przypadku, gdy w danym miesiącu 

nie została zwołana sesja Rady, punkt drugi, czterdzieści procent w przypadku, gdy w danym 
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miesiącu nie odbyły się posiedzenia komisji stałych Rady, których Radny jest członkiem. Ustęp 

czwarty: Miesięczną dietę Radnego oblicza się proporcjonalnie do rzeczywistego wykonywania 

mandatu przez Radnego, przyjmując za miesiąc trzydzieści dni w następujących przypadkach: 

punkt pierwszy, w pierwszym i w ostatnim miesiącu kadencji, punkt drugi, objęcia lub utraty 

mandatu w trakcie kadencji, punkt trzecia, objęcia lub zaprzestania pełnienia funkcji, o których 

mowa w paragrafie pierwszym, ustęp trzeci, punkt jeden trzy. Ustęp piąty: Podstawą do wypłaty 

miesięcznej diety oraz do jej obniżenia jest lista obecności z posiedzeń sesji Rady oraz komisji. 

Ustęp szósty: Wypłata miesięcznych diet następuje z dołu do dziesiątego dnia następnego 

miesiąca przelewem na rachunek bankowy wskazany przez Radnego. Paragraf czwarty, ustęp 

pierwszy: Sołtysom przysługuje każdorazowo za udział w sesji Rady dieta w wysokości dwieście 

pięćdziesiąt złotych. Ustęp drugi: Podstawą do wypłaty diety, o której mowa w ustępie pierwszym, 

jest lista obecności na sesji Rady. Ustęp trzeci, diety należne sołtysom są wypłacane przelewem 

na wskazany przez sołtysa numer rachunku bankowego. Paragraf piąty: Traci moc uchwała 

numer 5/48/19 Rady Gminy Gródek z dnia piętnastego marca dwa tysiące dziewiętnastego roku w 

sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet Radnym i sołtysom, Dziennik Urzędowy 

Województwa Podlaskiego z dwa tysiące dziewiętnastego roku, pozycja tysiąc sześćset 

siedemdziesiąt sześć. Paragraf szósty: Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Gródek. 

Paragraf siódmy: Uchwała wchodzi w życie po upływie czternastu dni od dnia ogłoszenia w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego. Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu 

głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się dziewięciu Radnych, głosów 

przeciw - jeden, czterech Radnych wstrzymało się od głosowania. Stwierdzam, że uchwała w 

sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet Radnym i sołtysom została podjęta. Proszę 

bardzo, pan Radny. 

[01:05:20] 

- Radny Jerzy Gryc: Dziękuję, panie Przewodniczący. Ja tu chciałbym panią Radną Petelską, że 

tak powiem wyjaśnić. Nie chodzi o opinie ludzi, chodzi o to, że to jest niejasne, panie Radna. My 

tu zabieraliśmy głos w kwestii na przykład, jak można dostać dietę obniżoną na niebyciu na sesji, 

tak? Bo podstawą do- 

- Radna Anna Petelska: (głos poza mikrofonem) Dobrze, nie jesteśmy na sesji, nie dostajemy diety. 

- Radny Jerzy Gryc: Też tak rozumiem. Dziękuję. 

- Radna Anna Petelska: (głos poza mikrofonem) Nie jesteśmy na sesji, nie dostajemy diety. Tak jest 

cały czas. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Kończę dyskusję, bo nie mamy czasu. Za chwilę 

kolejne spotkanie, tak że… Czternasty punkt dzisiejszych obrad uważam za zrealizowany. 

Przystępujemy do realizacji piętnastego punktu dzisiejszej sesji: Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy Gródek na 
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lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące dwadzieścia cztery, wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące trzydzieści siedem. 

Projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejsza sesję. I był on szczegółowo 

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Gródek, na ostatnim wspólnym 

posiedzeniu. Proszę bardzo, pani Skarbnik, o przedstawienie projektu uchwały. 

- Skarbnik Gminy Marta Popławska: Szanowni Państwo. W zakresie zmian do wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Gródek aktualizuje się dane w zakresie dochodów i wydatków zawartych w 

wieloletniej prognozie finansowej w odniesieniu do dotychczasowych zmian w budżecie gminy na 

rok dwa tysiące dwudziesty pierwszy. W związku z wprowadzonymi dotychczas zmianami zmienił 

się wynik budżetu, to jest zwiększył się deficyt do kwoty dziewięćset siedemdziesiąt sześć tysięcy 

dwieście dwadzieścia jeden, który zostanie pokryty wolnymi środkami. Dokonuje się zmian w 

wykazie przedsięwzięć w związku ze zmianą harmonogramu realizacji zadania pod nazwą 

„Opracowanie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Gródek”. Większą część zadań i wydatków przenosi się do realizacji na rok dwa tysiące 

dwudziesty drugi, a w roku dwa tysiące dwudziestym pierwszym zaplanowano wydatkować kwotę 

czternaście tysięcy sto dwadzieścia sześć, natomiast w roku dwudziestym drugim kwotę 

czterdzieści pięć tysięcy. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję, pani Skarbnik, za omówienie projektu 

uchwały. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały? Nie widzę. Proszę 

pana Grzegorza Borkowskiego, przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa 

Rady Gminy o przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, panie Wójcie, Wysoka Rado. Projekt tej 

uchwały był również rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w 

Gródku w dniu dwudziestego szóstego listopada bieżącego roku. Projekt ten uzyskał pozytywną 

akceptację Wysokiej Rady. Dziękuję.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu 

głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów 

przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że 

uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy 

Gródek na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące dwadzieścia cztery, wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące trzydzieści 

siedem została podjęta. Wysoka Rado, przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie zmian w budżecie gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty pierwszy rok. Projekt 

uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję i był on szczegółowo omawiany 

na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Gródek. Proszę panią Martę Popławską, 

Skarbnika Gminy, o przybliżenie projektu uchwały. 
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- Skarbnik Gminy Marta Popławska: Szanowni Państwo, tutaj uchwałę wraz z uzasadnieniem no 

wydaje mi się, że szczegółowo chyba omówiłam na komisji, ale pozwolę sobie jeszcze tutaj 

przypomnieć, że jak… no praktycznie co miesiąc, wpływają do Urzędu decyzje wojewody 

podlaskiego o zmianach w dotacjach celowych, bądź zwiększeniach bądź zmniejszeniach, 

również dyrektorzy i kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych składają swoje wnioski, i 

akurat w tym miesiącu taki wniosek złożył dyrektor przedszkola samorządowego, dyrektor szkoły 

podstawowej w Gródku, oraz tutaj zmiany też na podstawie wniosku kierownika GOPS-u. Jak 

Państwo również wiecie z poprzednich uchwał, tutaj należało zwiększyć plan wydatków na system 

zagospodarowania odpadami komunalnymi, była też mowa o wniosku „Laboratoria przyszłości” – 

już na tą chwilę mogę powiedzieć, że otrzymaliśmy środki i szkoła podstawowa będzie 

przystępowała do realizacji tego zadania – a pozostałe zmiany dotyczą przesunięć w planie 

wydatków Urzędu. Dziękuję. 

[01:10:00] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych ma 

pytanie lub uwagi odnośnie omawianego projektu uchwały? Proszę pana Grzegorza 

Borkowskiego, przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o 

przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały był również omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w Gródku w 

dniu dwudziestego szóstego listopada bieżącego roku. Projekt tej uchwały uzyskał pozytywną 

akceptację Wysokiej Rady. Dziękuję.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty pierwszy rok 

została podjęta jednogłośnie. Szesnasty punkt dzisiejszych obrad uważam za zrealizowany. 

Siedemnasty punkt dzisiejszej sesji obejmuje rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty 

targowej na terenie gminy Gródek. Projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na 

dzisiejszą sesję. Był on tematem posiedzenia komisji stałych Rady Gminy. Czy są jakieś pytania? 

Czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały? Tych stawek… chociaż to i tak niewiele… Skoro 

nie ma, proszę pana Grzegorza Borkowskiego, przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów 

i Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat omawianego projektu 

uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały był również omawiany na ostatnim posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w Gródku w 
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dniu dwudziestego szóstego listopada bieżącego roku. Projekt ten uzyskał pozytywną akceptację 

Wysokiej Rady. Dziękuję.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu 

głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów 

przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że 

uchwała w sprawie opłaty targowej na terenie gminy Gródek została podjęta jednogłośnie. 

Wysoka Rado, przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. Projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na 

dzisiejszą sesję, z takim uzasadnieniem i tabelkami, i był on szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Gródek. Proszę panią Skarbnik Martę Popławską… A, 

poproszę panią Inspektor o omówienie projektu uchwały. 

[01:14:55] 

- Inspektor Joanna Żukowska: Wysoka Rado, szanowni zebrani. Podatek od środków 

transportowych został… Wysoka Rado, szanowni zebrani. Podatek od nieruchomości został 

podwyższony o wskaźnik… już mówię… o wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w 

pierwszym półroczu dwa tysiące dwudziestym pierwszym o trzy i sześć dziesiątych procent w 

stosunku do ubiegłego roku. I tak jak Państwo otrzymaliście… grunty związane z działalnością 

gospodarczą, w ubiegłym roku stawka była osiemdziesiąt pięć groszy, na dwa tysiące dwudziesty 

drugi rok zero osiemdziesiąt osiem. Pod wodami powierzchniowymi, stojącymi lub wodami 

powierzchniowymi odpływającymi jezior i zbiorników sztucznych stawka była cztery sześćdziesiąt 

dziewięć w tym roku, na dwa tysiące dwudziesty drugi cztery osiemdziesiąt sześć. Gruntów 

pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statusowej działalności pożytku 

publicznego oraz organizacji pożytku publicznego, od jednego metra kwadratowego powierzchni 

w ubiegłym roku czterdzieści trzy, na następny rok, dwa tysiące dwadzieścia dwa, zero 

czterdzieści pięć groszy. Gruntów pozostałych, znajdujących się pod budynkami zbudowanymi na 

terenach przeznaczonych w planie zagospodarowania przestrzennego pod budownictwo 

rekreacyjne, od jednego metra kwadratowego powierzchni w tym roku zero pięćdziesiąt dwa 

grosze, od dwa tysiące dwudziestego drugiego jest proponowane zero pięćdziesiąt cztery. 

Gruntów niezabudowanych, objętych obszarem rewitalizacji, położonych na terenach na których 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod zabudowę 

mieszkaniową, usługową albo zabudowę o przeznaczeniu mieszkalnym… mieszanym 

przepraszam, obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, od jednego metra kwadratowego 

powierzchni, w tym roku trzy przecinek siedemnaście złotych, proponowana jest od następnego 

roku trzy przecinek dwadzieścia osiem. Wzrost jest o jedenaście groszy. Od budynków lub ich 

części… Od budynków mieszkalnych, od powierzchni jednego metra użytkowego podatek jest w 

tym roku zero siedemdziesiąt trzy, w przyszłym proponowany jest zero siedemdziesiąt sześć. 

Różnica jest zero trzy grosze. Budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 
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oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej, od jednego metra powierzchni użytkowej, w tym roku jest dwadzieścia jeden 

trzydzieści siedem złotych, natomiast proponowane jest dwadzieścia dwa przecinek czternaście 

złotych. Wzrost jest o zero siedemdziesiąt siedem. Budynków zajętych na prowadzenie 

działalności gospodarczych w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym, od jednego 

metra powierzchni użytkowej, w tym roku stawka jest dziesięć złotych i dziewięćdziesiąt dziewięć 

groszy, w przyszłym proponowana jest jedenaście przecinek trzydzieści dziewięć złotych, co daje 

wzrost o czterdzieści groszy. Budynków związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych, w 

rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych 

świadczeń, od jednego metra użytkowego, w obecnym roku jest to stawka cztery przecinek 

osiemdziesiąt dziewięć złotych, w przyszłym roku proponowana jest pięć przecinek zero siedem 

złotego, wzrost o osiemnaście groszy. Od budynków pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie 

odpłatnej statusowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego, od 

jednego metra powierzchni użytkowej, stawka podatku w tym roku jest sześć przecinek zero pięć 

złotego, w przyszłym roku proponowana sześć przecinek dwadzieścia siedem złotego, i wzrost 

jest o dwadzieścia dwa grosze. Od budynków pozostałych wybudowanych na terenach 

przeznaczonych w planie zagospodarowania przestrzennego pod budownictwo rekreacyjne, od 

jednego metra powierzchni użytkowej, w obecnym roku jest stawka osiem przecinek trzydzieści 

siedem złotego, w przyszłym planowane jest osiem przecinek sześćdziesiąt siedem i jest to wzrost 

o zero trzydzieści… trzydzieści groszy po prostu. Czy są jakieś pytania odnośnie… 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Proszę bardzo, pan Radny Gryc. 

[01:20:00] 

- Radny Jerzy Gryc: Dziękuję, panie Przewodniczący. Pani Inspektor, czy potrafi mi powiedzieć, ile 

średnio wzrośnie taki podatek od gospodarstwa w naszej gminie? Dziękuję. 

- Inspektor Joanna Żukowska: Tak, tak. Taki średni podatek, gdzie jest dom mieszkalny o 

powierzchni stu dwudziestu metrów, grunty pozostałe osiemset pięćdziesiąt sześć metrów 

kwadratowych, budynek gospodarczy o powierzchni siedemdziesiąt metrów kwadratowych, to jest 

to różnica podatku między obecnym rokiem a przyszłym, wynosi około… to jest trzydzieści sześć 

złotych. Rocznie, tak. To jest różnica między dwa tysiące dwudziestym pierwszym rokiem a dwa 

tysiące dwudziestym drugim. Proszę. Jeżeli jest wykorzystywana… jeżeli wykorzystują do 

działalności rolniczej. Bo jeżeli stoi budynek, no to powinni płacić podatek, jako budynki pozostałe. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy są jeszcze pytania odnośnie omawianego projektu 

uchwały? Nie widzę. Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, przewodniczącego Komisji 

Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat 

omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały był omawiany na ostatnim posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w Gródku w dniu 

dwudziestego szóstego listopada bieżącego roku. Projekt ten uzyskał pozytywną akceptację 

Wysokiej Rady. Dziękuję.  
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- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu 

głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów 

przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że 

uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości została podjęta 

jednogłośnie. Wysoka Rado, przystępujemy już do realizacji ostatniej projektu uchwały w sprawie 

określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych. Projektu uchwały 

otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję i był on tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych Rady Gminy na ostatnim posiedzeniu. I jest potrzeba omówienia tego projektu? 

Czy ewentualnie są jakieś pytania albo wnioski? Nie widzę. Proszę pana Grzegorza 

Borkowskiego, przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o 

przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały był szczegółowo omawiany na ostatnim posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w 

Gródku w dniu dwudziestego szóstego listopada bieżącego roku. Projekt ten uzyskał pozytywną 

akceptację Wysokiej Rady. Dziękuję.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu 

głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów 

przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że 

uchwała w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

została podjęta jednogłośnie. Dziewiętnasty punkt dzisiejszych obrad uważam za zrealizowany. 

Przystępujemy do realizacji dwudziestego punktu obrad: Pytania i wnioski Radnych. W tym 

punkcie zachęcam Państwa Radnych do zabierania głosu. Proszę bardzo, pan Radny Borkowski. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Dziękuję. Ja mam pytania do pana Sekretarza, ponieważ pan 

Sekretarz ostatnio prowadził negocjacje czy rozmowy z PKS Nova odnośnie zmiany rozkładu 

jasny. Czy coś w tym temacie… są jakieś postępy? 

- Sekretarz Gminy Roman Łoziński: (głos poza mikrofonem) Nic się nie zmieniło. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Szkoda. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Proszę bardzo, pani Radna Kulesza. 

- Radna Anna Kulesza: Właśnie też pytanie do pana Sekretarza. Chciałabym się dopytać o 

autobusy, które kursowały przez Pieszczaniki rano. Bo tak że tutaj też miałam takie zapytanie od 

pani sołtys. 

[01:25:30] 
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- Sekretarz Gminy Roman Łoziński: Proszę Państwa, jedna uwaga, no. Ten rozkład jazdy, on jest 

wynikiem tego, że gmina dopłaca do przewozów. Umowa na te dopłaty, łącznie z tymi dopłatami, 

które dostajemy, te środki, które dostajemy od wojewody, umowa kończy się z trzydziestym 

pierwszym grudnia bieżącego roku. Jeżeli będą środki od wojewody na dalsze finansowanie tego 

typu przewozów, to będziemy negocjowali, ustalali nowy rozkład jazdy od stycznia. Z tym, że póki 

co, chyba na razie jeszcze nie mamy żadnej informacji, co do ewentualnych dopłat z budżetu 

państwa do przewozów. Ten rozkład, który w tej chwili jest, to z rozliczeń, jakie otrzymujemy od 

przewoźnika, od PKS-u Nova, tylko jeden kurs jest kursem, do którego nie musi gmina dopłacać. 

Pozostałe kursy są kursami deficytowymi. Ta propozycja, żeby tam dokonać pewnych zmian w 

rozkładzie jazdy, przedstawiciele PKS-u tłumaczą póki co brakiem możliwości dokonania zmian 

związanych z brakiem kierowców. Starają się pozyskać, jak twierdzą, kierowcę, który mógłby być 

przejęty od innej firmy, i wówczas możliwe byłoby ich zdaniem wykonanie czy uruchomienie 

jeszcze jednego kursu, czy zmiana odpowiednio czasowo godzin przyjazdu. Problem proszę 

Państwa polega na tym, że część tych autobusów, no to one zaczynają jazdę z Gródka, 

powiedzmy ten o tej czwartej rano, czy piątej rano, który jeździł przez Pieszczaniki, no i ci 

kierowcy tam mają określony czas pracy, i ci jedni to zaczynają, a potem następni muszą kończyć 

w Gródku, żeby następnego dnia… No i oni tak to ustalają w PKS Nova, żeby to jakoś pogodzić 

wszystkich. Tyle. Sądzę, że jeżeli będą środki, no to do stycznia będziemy mogli zacząć 

negocjować i ustalać rozkład jazdy. Ale to zależy od tego, czy będą środki na dofinansowanie 

przewozów regionalnych. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: Ja tylko dodam do tego być może to, co pan Grzegorz Borkowski 

Radny chce zadać pytanie, że łatwiejszą kwestią jest przesunięcie godzinowe, to które mamy na 

uwadze, tu z Bobrownik, tam chyba, nie pamiętam, dziewiąta trzydzieści w tej chwili, czy… 

- Radny Grzegorz Borkowski: To ja może dokończę, tak? Ja ostatnio zwracałem się z prośbą tutaj 

do pana Wójta, do pana Sekretarza, o rozpoczęcie w ogóle rozmów z PKS Nova na temat 

przesunięcia kursu. Kursu. I to, co pan Sekretarz mówi, tłumaczenie się PKS Nova, jest mało 

spójne, bo te autobusy są… więc- 

- Sekretarz Gminy Roman Łoziński: (głos poza mikrofonem) Ja nie zabrałem głosu. 

- Radny Grzegorz Borkowski: No tłumaczenie no nie jako jest funta kłaków warte tak naprawdę. I 

tyle, no. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: Tylko, Szanowni Państwo, jest różnica w tym, to co mówimy, że 

jeżeli brakuje, chcemy dodać kurs, to tłumaczą, że potrzebny jest kierowca, że to w tej chwili 

kierowcy z Gródka w taki sposób się, jak to się mówi, zazębiają kursami, że musi być ten 

początek i koniec, nie, natomiast w przypadku przesunięcia jest to sprawa aktualna, ale w 

dalszym ciągu decyzja należy do PKS-u. Jeżeli pan Radny zechce zainterweniować też w PKS-ie, 

to na pewno poinformują, że taki wniosek jest w rozpatrywaniu. Być może jakieś tam problemy, 

jak to się mówi, innego kalibru, są powodem tego, że do tej pory nie zostało przesunięte. Bo z 

nowym kursem tak jak był problem, z przesunięciem mniejszy, ale też niezrealizowane zostało. 
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Tak że bardzo proszę, my oczywiście, ja swoją drogą zbadam ten temat, bo tam wiem, że po 

drodze były pewne problemy też, ale pan Radny też bardzo proszę, żeby też spróbował wyjaśnić. 

[01:30:00] 

- Radny Grzegorz Borkowski: Oczywiście, panie Wójcie, jak najbardziej zainterweniuję, natomiast z 

moich obserwacji wynika to, że PKS Nova miał zawsze problemy, problemy z kierowcami, 

problemy z kursami, natomiast nie ma jedynie problemów, jeżeli chodzi o dotacje, o wyciąganie 

ręki o dopłaty. To tu są naprawdę szybcy, super im to wychodzi. Podziwiać tylko. Natomiast jak 

kwestia przesunięcia kursu o dwadzieścia minut, to już są schody. No tak jest w firmie, która jest 

zarządzana przez osoby, które nie mają bladego pojęcia o transporcie. Dziękuję. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: Szanowni Państwo, ja dodam tylko, że trzeba zwrócić uwagę. W tej 

chwili ta sytuacja, która jest, ta ilość kursów i w tym układzie kursów wynika z tego, że prawie na 

wszystkie kursy, a chyba nawet na wszystkie, uzyskaliśmy dofinansowanie. I wyobraźcie sobie, że 

od nowego roku nie będzie dofinansowania, jaka powstanie sytuacja? Nie będzie co najmniej 

połowy kursów. A więc tutaj narzekać trzeba, ale w sposób umiarkowany, tak żeby, tak jak mówię, 

żebyśmy mieli możliwość dojazdu do pracy, do szkoły, nie zawsze od razu to wyjdzie w sposób, 

jak to się mówi, tak perfekcyjny, zgodnie z wolą każdego indywidualnie, natomiast dążenie do 

tego, żeby przesunąć ten kurs, który pan mówi, jest nadal aktualne. Ja, tak się składa, że jutro 

jestem w Białymstoku, osobiście też postaram się z panem dyrektorem się spotkać. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos 

jeszcze w tym punkcie? Proszę bardzo, pani Radna Kalinowska. 

- Radna Iwona Kalinowska: Dziękuję. Panie Wójcie, ja chciałam zapytać o ulicę Lisią, bo jakiś czas 

temu była pisana petycja o te zalewania, czy coś może ruszyło? A druga sprawa, jeszcze przed 

zimą bardzo byśmy prosili Sucha, Krótka, Piękna, żeby trochę, że tak powiem, nawieźć, bo już 

zaraz zaczną się śniegi, więc znowu będzie tragedia. Znaczy, no poprawić, o tak, wyżwirować, 

tak. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: To pani Kierownik odpowie może bardziej dokładnie, bo na co 

dzień w tym jest. 

[01:32:20] 

- Kierownik Referatu Monika Kazberuk: Odpowiedź na petycję jest w trakcie przygotowywania, tak? 

Będzie w ustawowym terminie, czyli do trzech miesięcy na pewno, tam chyba jest do grudnia 

czas, więc… Na Lisią, tak. 

- Radna Iwona Kalinowska: Lisia, Lisia. 

- Kierownik Referatu Monika Kazberuk: Była petycja, została wniesiona przez mieszkańców- 

- Radna Iwona Kalinowska: Tak, to Lisia była, tak, tylko właśnie mieszkańcy pytali- 

- Kierownik Referatu Monika Kazberuk: Zgodnie z ustawą jest trzy miesiące na odpowiedź, to z 

końcem roku te trzy miesiące upływa, ale projekt odpowiedzi już jest, więc myślę, że na dniach 

będzie ogłoszony, tak, w tym lub w przyszłym tygodniu. A co do tego wniosku, tak, o wyrównanie, 
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no to zobaczymy jak warunki atmosferyczne pozwolą, tak, bo teraz nie ma to sensu jak jest tak 

mokro, to na pewno poprawimy przejezdność.  

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych chce 

zabrać głos jeszcze w tym punkcie? Proszę bardzo, pani Radna Kulesza. 

- Radna Anna Kulesza: Panie Wójcie, dodatkowo prosiłabym o poprawienie drogi gminnej w 

miejscowości Pieszczaniki. Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos w tym 

punkcie jeszcze? Może ja w takim razie. Wysoka Rado, na moje ręce wpłynęło pismo od 

mieszkańców wsi Grzybowce, poparte przez Radnego Mirosława Nosa, które pozwolę odczytać. 

„Gródek, piąty listopad dwa tysiące dwadzieścia jeden. Pan Wieczysław Gościk, Przewodniczący 

Rady Gminy Gródek. W załączeniu przedkładam wniosek mieszkańców wsi Grzybowce, 

jednocześnie przychylam się do zawartych w nim postulatów” Podpisał Mirosław Nos. 

„Mieszkańcy wsi Grzybowce. Wniosek. Zwracamy się z prośbą o ujęcie w budżecie gminy Gródek 

na dwa tysiące dwudziesty drugi rok projektu przebudowy drogi gminnej do miejscowości 

Grzybowce. Wniosek dotyczy odcinka od drogi krajowej sześćdziesiąt pięć do granic 

miejscowości, w nawiasie – około dziewięćset metrów, dowolną, najtańszą metodą. Zdajemy 

sobie sprawę, że budżet jest napięty, jak co roku, jednak należy zauważyć, że w przeciągu 

ostatnich trzydziestu, czterdziestu lat w miejscowości nie zainwestowano ani złotówki, nie licząc 

oświetlenia, podsypki, równania dróg, co jest krótkotrwałą kosmetyką. Nadmieniamy, że wieś 

Grzybowce stała się miejscowością wypoczynkową, atrakcyjną turystycznie, funkcjonują 

gospodarstwa agroturystyczne, istnieje stowarzyszenie Zespół Ludzi Dobrej Woli, wieś liczy około 

pięćdziesięciu zabudowań, w nawiasie – nie licząc budynków powstałych w stowarzyszeniu, i w 

dalszym ciągu rozbudowuje się. W okresie letnim przebywa w miejscowości około dwieście osób, 

co jest związane z dużym natężeniem ruchu pojazdów. Obecna droga dojazdowa pomimo jej 

częstego równania nie spełnia swojej roli. Mieszkańcy korzystają z drogi leśnej, która istnieje od 

wielu lat, jednak i nie jest ujęta na mapach geodezyjnych. Przez skromność nie chcemy 

wspominać o drodze powiatowej, która prowadzi do naszej wsi, jest ewenementem w skali 

powiatu, a może nawet województwa. Prosimy o pozytywne rozpatrzenie naszego wniosku”. No i 

tu podpisy mieszkańców. Czterdzieści siedem podpisów mieszkańców. Może pan Radny Mirosław 

Nos jeszcze coś zechce dodać tu? 

[01:36:00] 

- Radny Mirosław Nos: Halo, słychać mnie? Dziękuję panie Przewodniczący za głos. Jak 

najbardziej ten wniosek popieram. Są tam podpisy no większości mieszkańców wsi Grzybowce, 

także pana sołtysa, który tą sprawę też bardzo inicjuje, i ja tylko… wiem, zdaję sobie sprawę, bo 

jestem w tym… skąd my weźmiemy pieniądze na tą drogę? No w tym roku… to chyba pani 

Skarbnik, pani Wójt odpowie, no będzie trudno, ale w następnym już może będzie lepiej. Na 

pewno byśmy chcieli, żeby to było w następnym roku, czyli w dwa tysiące dwudziestym drugim, 

ale w dwa tysiące dwudziestym trzecim jak będzie zrobiona, to też będziemy się cieszyć. I w dwa 

tysiące dwudziestym czwartym również. To tylko tyle. 
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- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Proszę bardzo, może pan Wójt zechce się 

ustosunkować? 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: Tak się składa, że akurat do mnie nie trafił ten postulat, ten no… 

ten wniosek, natomiast dziwię się i tak zakładam, że to ten wniosek pisała osoba, która albo od 

niedawna jest związana z miejscowością Grzybowce, albo nie ma po prostu tak jakby pewnej 

wiedzy na temat Grzybowiec, dlatego że tutaj trzydzieści, czterdzieści lat nie była utwardzona 

żadna droga, jak łatwo możemy odpowiedzieć, że od piętnastu lat pierwsze drogi zostały 

utwardzane w gminie Gródek. A więc to jest taka odpowiedź bezpośrednia. To po pierwsze. Po 

drugie, Szanowni Państwo, gdybyśmy chcieli wrócić do na przykład wyborów sołeckich, to są 

spotkania z mieszkańcami i tam co najmniej na dwóch spotkaniach, na dwóch takich wyborach, 

mieszkańcy wręcz powiedzieli, że my absolutnie nie chcemy żadnej utwardzonej drogi, my 

chcemy drogę w dobrym stanie tą, co jest, tylko poprawić. To było wyraźnie… I tu, o ile sobie 

przypominam, na jednym ze spotkań takich pani Kierownik tutaj obecna była. I tam wyraźnie było 

zastrzeżenie, że nie, że my nie chcemy tutaj żadnego tutaj asfaltu. To być może pojedynczy 

wniosek poparty tam obecnymi w danym czasie… To nie jest tak, że, Szanowni Państwo, 

gdybyśmy mówili, gminy, ja nie będę już porównywać znowu do jakiegoś tam Suraża, czy do 

innej, mniejszej gminy, to być może już dawno te drogi byłyby, gdyby tak oceniać, te nawet 

wykonane. Natomiast w naszym przypadku mamy, biorąc pod uwagę rozległość naszej gminy, tak 

się składa, że najwięcej tych dróg, i w związku z powyższym, biorąc pod uwagę wielkość budżetu, 

robimy to w sposób płynny, w miarę napływających wniosków i sołtysów i Radnych, i 

mieszkańców, natomiast ja nie jestem przeciwny akurat przebudowie tej drogi, jestem nawet 

powiem szczerze zainteresowany, z tym, że, no mówię, tu taka sytuacja jest troszkę, bo… gdyby 

zadać mieszkańcom „A co można było zrobić?”, tak, w tym czasie dla mieszkańców, no bo jeżeli 

tu mówią „oświetlenie”, „równanie”, tak jak ostatnio chociażby zostało tam przy pomocy środków 

Nadleśnictwa tam… no… jak to nazwać… poprawa nawierzchni w sposób żwirowy, tak, i tak 

dalej, no to nie jest tak, że nic. No staramy się utrzymywać to w stanie przejezdności. Tam, jeżeli 

chodzi o tu wspomnianą drogę powiatową, to to rzeczywiście troszkę jakiś niewypał, bo ta droga 

powiatowa to jest taki krótki odcinek, który nigdy tam nikt, jak to się mówi, jeżeli chodzi o… nie 

ulepszał tej drogi, nie? To jest taki krótki przez las odcinek. Trzeba po prostu nawet to zgłosić, 

żeby to znieść z katalogu dróg powiatowych, bo to nawet nie pasuje ta droga do tej drogi 

powiatowej. Tak że Szanowni Państwo, powiem tak, na pewno tego rodzaju drogi dojazdowe, w 

tym przypadku od drogi krajowej do miejscowości i do każdej miejscowości, i moją chęcią jest 

taką, żeby wszystkie te drogi doprowadzić do takiego stanu, żeby był dojazd utwardzony, tak 

zwanie, natomiast i idziemy w tym kierunku. Są te różne programy, te, jak to się mówi, w ramach 

tych PROW-ów tam, nie wiem, czy też chyba coś będzie mowa o drogach, będą programy, są 

kolejne transze w ramach „Nowego Ładu”, tak, a więc możemy to wszystko brać pod uwagę, tylko 

też wiemy, że katalog tych dróg jeszcze nie zrobionych, zgłoszonych, jest już, już jest jakaś lista 

tych dróg. Czy gdy napiszemy na wszystkie naraz, czy nam dadzą pieniążki – nie wiemy. Ale 

pewna hierarchia realizacji tego wszystkiego musi być. Ja akurat już nie będę mówił o tym, że do 

Grzybowiec mam taki sentyment wyjątkowy, bo i tam się i uczyłem, i jak to się mówi, i w wojnę się 
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bawiłem, ale chodzi o to… chodzi o to, Szanowni Państwo, że jest wniosek, do tej pory Szanowni 

Państwo nie było takiego wyraźnego… może nie to, że nie było wniosku, ale chodzi o to, że był 

wniosek na bazie spotkań sołeckich, żeby nie robić tej drogi. I to nie oznacza, że jej nie trzeba 

robić, bo nasza ocena nie musi być spójna z tym, co tam ktoś tam wnosi, tak? Ale to musimy 

dojść do takiego wniosku, przyjdzie czas, i na pewno ta droga będzie zrobiona, zrealizowana. 

[01:31:55] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czyli, jak dobrze rozumiem panie Wójcie, to droga 

powiatowa to jest na wysokości skrzyżowania z drogą do Staszewa? 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (głos poza mikrofonem) No tak, tak, tak. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Ja byłem przekonany, że droga powiatowa, to jest ta. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (głos poza mikrofonem) No właśnie, ja też myślałem, też swojego 

czasu myślałem, że- 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: No. 

[01:32:15] 

[01:32:22] 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (głos poza mikrofonem) …administracja tam na szczeblu… i one 

figurują w ramach inwentaryzacji tych dróg… dojdzie do wniosku, że trzeba to doprowadzić do 

jakiegoś stanu normalnego, no. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos 

jeszcze w tym punkcie? Proszę bardzo, pani Radna Petelska. 

- Radna Anna Petelska: Panie Wójcie, Wysoka Rado, panie Przewodniczący. Dzisiaj wpłynęło do 

rąk, znaczy do Urzędu Gminy z dzisiejszą datą wniosek pani sołtys z Dzierniakowa. Ja tutaj też 

mam te pismo. Jest to prośba mieszkańców, jakby ona jest, wcześniej była ta prośba, tylko że 

teraz jakby mieszkańcy zwrócili się z taką prośbą też o uporządkowanie działki na ich terenie. 

Tutaj mamy i numer, tam jest wszystko na tej prośbie napisane. To jest działka gminna, tak 

twierdzą mieszkańcy. Działka numer sto dwadzieścia dwa. Czy to jest żwirownia? Może być, 

może i tak. Tak. I jest taka prośba, żeby pan Wójt też przychylnie do tego się odniósł, żeby 

pomógł, skoro jest inicjatywa mieszkańców, no bo tam chodzi o to, że jak będzie możliwość 

skorzystania ze środków zewnętrznych, chcieliby mieszkańcy siłownię napowietrzną, więc to 

byłoby fajne, coś by było też dla Dzierniakowa. A tutaj myślę, że z ich strony też pomoc jakaś tam 

będzie, jeżeli chodzi o uporządkowanie, ale we współpracy z Urzędem Gminy oczywiście. 

Jeszcze druga taka prośba, ja nie wiem, czy to teraz jest możliwe, tam w Józefowie znowu był 

prośba, żeby podrównać, nie wiem, podsypać. Teraz to chyba raczej niemożliwe, ale żeby mieć… 

To do Józefowa, no w stronę… 

[01:44:15] 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (głos poza mikrofonem) (nieczytelne) [01:44:15]. 
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- Radna Anna Petelska: Tak, tak. Być może tak, no ale to miałam taką prośbę przez mieszkańca, 

żeby przypomnieć, więc się przypominam. Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Proszę, pan Wójt. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: No właśnie tak… Przepraszam. Działka, o której pani mówi w 

Dzierniakowie, to kojarzę, taka działka… taka po pewnym takim wyrobisku, nie wiem, w jakich tam 

warunkach to miało miejsce, zarośnięta, zakrzaczona, mieści się w centrum wsi, a więc rzuca się 

w oczy. No i tutaj trzeba to zobaczyć, co z tym można fantem zrobić, bo to bardzo trudna sprawa 

będzie, bo to dużo… to nie jest równy teren, że tam pojechał, czymś zrobił… jeżeli to ta działka. 

Jeżeli inna, to trzeba dokonać oględzin, zaplanować, tak jak mówimy, bo bardzo często ludzie, 

sąsiedzi zgłaszają takich działek, że są, no, obawiają się, że jakieś tam, no, żmijowiska czy inne 

sytuacje powstają, i żeby to poprawić tą sąsiedzkość, nie? Tym bardziej, jak gmina jest, to ci 

mieszkańcy w sposób taki bezpośredni, wyraźny, zgłaszają to. Tak że to obejrzymy. Z tą siłownią, 

to Szanowni Państwo, no będą programy niebawem być może ogłaszane, czy przez PROW czy w 

ramach LGD, zobaczymy, które dadzą warunki próbować tego rodzaju przedsięwzięcia 

realizować. Czekamy na programy, które zostaną ogłoszone. Jak będą, to będziemy uzgadniać. 

Natomiast do Józefowa to z tego co wiem to było… pani Kierownik, pamięta pani, coś było do 

Józefowa robione ostatnio? Nie? A… Moim zdaniem żeśmy pobocza, te takie były tam zarośnięte 

tymi… nawłociem, czy jak im tam, to żeśmy to likwidowali w sposób taki dosyć, dosyć… Wiem, że 

nawet jakieś podziękowanie było swego czasu telefonicznie, że no jest lepiej. Ale to sprawdzimy, 

zgłoszone, to sprawdzimy i zobaczymy, jak to wygląda na chwilę obecną. 

[01:46:30] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos 

jeszcze w tym punkcie? Nie widzę. Dwudziesty punkt dzisiejszych obrad uważam za wyczerpany. 

Przystępujemy do realizacji dwudziestego pierwszego punktu dzisiejszej sesji: Wolne wnioski i 

informacje. I tutaj udzielam głosu dla pana sołtysa Niesterczuka z Kolonii Mieleszki. Proszę 

bardzo. Do mikrofonu. 

- Sołtys Andrzej Niesterczuk: Panie Wójcie, Radni. Mam prośbę. Podsypać albo, nie wiem, 

utwardzić jakimś kruszywem odcinek drogi na Kolonii-Mieleszki, miedzy Mieleszkami a Kolonią, 

przy stawach. Tam jest trzydzieści metrów drogi dosłownie czymś, nawet dwa samochody 

kruszywa załatwią sprawę. Bo to jest, gminna nie jest droga, tylko powiatowa pewnie. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (głos poza mikrofonem) Pewnie powiatowa, no bo… 

- Sołtys Andrzej Niesterczuk: Tak, tą na prosto, przy samych stawach. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (głos poza mikrofonem) Chociaż nie, niekoniecznie. Powiatowa 

chyba do Mieleszek, a już do Kolonii gminna. Pani Kierownik- 

- Sołtys Andrzej Niesterczuk: (głos poza mikrofonem) No nie wiem, pani Kierownik to- 

[01:47:40] 

[01:47:57] 
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- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (głos poza mikrofonem) To przyjmujemy do wiadomości- 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przyjęte do wiadomości do realizacji. Czy ktoś z 

Państwa chce zabrać głos jeszcze w tym punkcie? Nie widzę. Dwudziesty pierwszy punkt 

dzisiejszych obrad uważam za zrealizowany. Dwudziesty drugi punkt dzisiejszej sesji obejmuje 

przyjęcie protokołu obrad trzydziestej pierwszej sesji Rady Gminy Gródek. Nikt z Państwa 

Radnych nie wniósł uwag ani uzupełnień co do treści protokołu, proponuję więc przegłosowanie 

przyjęcia protokołu obrad trzydziestej pierwszej sesji Rady Gminy Gródek. Kto z Państwa 

Radnych jest za przyjęciem protokołu obrad trzydziestej pierwszej sesji Rady Gminy Gródek, 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie 

elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, iż za przyjęciem protokołu obrad trzydziestej 

pierwszej sesji Rady Gminy Gródek opowiedziało się czternastu Radnych, głosów przeciw nie 

było, nikt z Państw Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że protokół obrad 

trzydziestej pierwszej sesji Rady Gminy Gródek został przyjęty. Wobec wyczerpania porządku 

obrad dziękuję wszystkim uczestnikom dzisiejszej sesji. Zamykam trzydziestą drugą sesję Rady 

Gminy Gródek. Dziękuję. 

[01:49:25] 

[01:49:39] 

(koniec nagrania) 


